
 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
В И С Н О В К И 

 
від 13 грудня 2021 року Миколаїв № 2
 
 
 
Про оголошення територій і об’єктів 
природно-заповідного фонду місцевого 
значення – ландшафтного і ботанічного 
заказників та ботанічної пам’ятки 
природи 
 
 

Заслухавши інформацію начальника управління екології та природних 
ресурсів Миколаївської обласної військової адміністрації Єфименко 
Олександри, враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія 
обласної ради 

 
ВИРІШИЛА: 

 
 
Внести запропонований обласною військовою адміністрацією проєкт 

рішення з цього питання на розгляд двадцять шостої позачергової сесії обласної 
ради восьмого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
В И С Н О В К И 

 
від 13 грудня 2021 року Миколаїв № 3
 
Про затвердження Програми 
економічного і соціального розвитку 
Миколаївської області на 2025 рік
 
 

Заслухавши інформацію директора департаменту економічного розвитку 
та регіональної політики Миколаївської обласної військової адміністрації 
Корольова Олександра, враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 

 
ВИРІШИЛА: 

 
 
Внести запропонований обласною військовою адміністрацією проєкт 

рішення з цього питання на розгляд двадцять шостої позачергової сесії обласної 
ради восьмого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
В И С Н О В К И 

 
від 13 грудня 2021 року Миколаїв № 1
 
Про припинення права користування 
частиною мисливських угідь    ДСГП 
«Ліси України» (філія «Баштанське 
лісове господарство») 
 
 

Заслухавши інформацію начальник управління Південного 
міжрегіонального управління лісового та мисливського господарства Ткача 
Олега, враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія 
обласної ради 

 
ВИРІШИЛА: 

 
 
Внести запропонований проєкт рішення з цього питання на розгляд 

двадцять шостої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
В И С Н О В К И 

 
від 13 грудня 2021 року Миколаїв № 4
 
Про реорганізацію Миколаївського 
обласного Центру медико-соціальної          
експертизи Миколаївської обласної ради 
шляхом приєднання до Комунального 
некомерційного підприємства 
«Миколаївська обласна клінічна лікарня» 
Миколаївської обласної ради
 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління охорони здоров’я 
Миколаївської обласної військової адміністрації Ткаченко Ірини, враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
ВИРІШИЛА: 

 
 
Внести запропонований обласною військовою адміністрацією проєкт 

рішення з цього питання на розгляд двадцять шостої позачергової сесії обласної 
ради восьмого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
В И С Н О В К И 

 
від 13 грудня 2021 року Миколаїв № 2
 
 
 
Про оголошення територій і об’єктів 
природно-заповідного фонду місцевого 
значення – ландшафтного і ботанічного 
заказників та ботанічної пам’ятки 
природи 
 
 

Заслухавши інформацію начальника управління екології та природних 
ресурсів Миколаївської обласної військової адміністрації Єфименко 
Олександри, враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія 
обласної ради 

 
ВИРІШИЛА: 

 
 
Внести запропонований обласною військовою адміністрацією проєкт 

рішення з цього питання на розгляд двадцять шостої позачергової сесії обласної 
ради восьмого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



ПРОЄКТ 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
постійної комісії обласної ради з питань екології, охорони довкілля, 

раціонального природокористування, туризму та рекреації 
 
  13 грудня 2024 року                                                                                              13:00 

 
1. Про припинення права користування частиною мисливських угідь    

ДСГП «Ліси України» (філія «Баштанське лісове господарство»). 
  
Доповідач: Ткач Олег Миколайович – начальник управління 

Південного міжрегіонального управління лісового та 
мисливського господарства (м. Миколаїв). 

 

2. Про оголошення територій і об’єктів природно-заповідного фонду 
місцевого значення – ландшафтного і ботанічного заказників та ботанічної 
пам’ятки природи. 

  

Доповідач: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 
екології та природних ресурсів Миколаївської обласної 
військової адміністрації.

 
3. Про перспективи  використання обласного  фонду охорони 

навколишнього природного середовища в 2025 році. 
 

            Доповідач: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 
екології та природних ресурсів Миколаївської обласної 
військової адміністрації.

 
4. Про звернення обласної ради до Міндовкілля стосовно зміни меж та 

категорії заповідного урочища місцевого значення «Андріївське». 
 

            Доповідач:
  

Грицай Олександр Анатолійович – директор філії «Південний 
лісовий офіс» ДСГП «Ліси України».

 
5. Про усне звернення депутата обласної ради Демченко Т.В. щодо 

несанкціонованого звалища промислових відходів і роботи цементних заводів на 
території села Возсіятське. 

 
            Доповідач:
  

Ряжських Алла Антонівна – голова постійної комісії обласної 
ради. 

 
6. Про затвердження Програми економічного і соціального розвитку 

Миколаївської області на 2025 рік. 
 
Доповідач:
 

Корольов Олександр Володимирович – директор департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики Миколаївської 
обласної військової адміністрації.
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7. Про реорганізацію Миколаївського обласного Центру медико-соціальної           

експертизи Миколаївської обласної ради шляхом приєднання до Комунального 
некомерційного підприємства «Миколаївська обласна клінічна лікарня» 
Миколаївської обласної ради. 

 
 Доповідач: Ткаченко Ірина Станіславівна - в.о. начальника управління 

охорони здоров’я Миколаївської обласної військової 
адміністрації.

 
8. Про план роботи Миколаївської  обласної ради восьмого скликання на 

2025 рік.      
 

            Доповідач:
  

Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами 
Миколаївської обласної ради.

 

9. Про план роботи Миколаївської  обласної ради з регуляторної діяльності 
на 2025 рік. 

  
Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами  

Миколаївської обласної ради.
 

 
 



  

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

засідання постійної комісії обласної ради 
з питань екології, охорони довкілля, раціонального природокористування, 

туризму та рекреації 
 

13 грудня 2024 року   №  
м. Миколаїв 

Початок: 13.00 
Онлайн-засідання

 
Всього членів постійної комісії – 6 
 
Присутні: Ряжських А.А., Молдованов О.В., Мартиченко В.В. Савченко 

І.М.,  Єлінєвський Ю.Ю. – приєднався до комісії при розгляді 
третього питання.

Відсутні: Головчанський А.В.  

Головуючий: Ряжських А.А. 

Запрошені: Щербина Ігор Олегович – перший заступник голови обласної 
ради,  
Єфименко Олександра Валеріївна – начальник  
управління екології і природних ресурсів обласної 
військової адміністрації. 
Ткач Олег Миколайович – начальник управління Південного 
міжрегіонального управління лісового та мисливського 
господарства (м. Миколаїв). 
Грицай Олександр Анатолійович – директор філії «Південний 
лісовий офіс» ДСГП «Ліси України».

 
За порядок денний проголосовано: 
 
Всього депутатів -6. 
Присутніх – 4. 
«За» - 4. 
«Утримався» - 0. 
«Проти» - 0.  
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 
1. Про припинення права користування частиною мисливських угідь    

ДСГП «Ліси України» (філія «Баштанське лісове господарство»). 
  
Доповідач: Ткач Олег Миколайович – начальник управління 

Південного міжрегіонального управління лісового та 
мисливського господарства (м. Миколаїв). 

 

2. Про оголошення територій і об’єктів природно-заповідного фонду 
місцевого значення – ландшафтного і ботанічного заказників та ботанічної 
пам’ятки природи. 

  

Доповідач: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 
екології та природних ресурсів Миколаївської обласної 
військової адміністрації.

 
3. Про перспективи  використання обласного  фонду охорони 

навколишнього природного середовища в 2025 році. 
 

            
Доповідач: 

Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 
екології та природних ресурсів Миколаївської обласної 
військової адміністрації.

 
4. Про звернення обласної ради до Міндовкілля стосовно зміни меж та 

категорії заповідного урочища місцевого значення «Андріївське». 
 

            
Доповідач:  

Грицай Олександр Анатолійович – директор філії 
«Південний лісовий офіс» ДСГП «Ліси України».

 
5. Про усне звернення депутата обласної ради Демченко Т.В. щодо 

несанкціонованого звалища промислових відходів і роботи цементних заводів 
на території села Возсіятське. 

 
            
Доповідач:  

Ряжських Алла Антонівна – голова постійної комісії 
обласної ради.

 
6. Про затвердження Програми економічного і соціального розвитку 

Миколаївської області на 2025 рік. 
 
Доповідач: 
 

Корольов Олександр Володимирович – директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики Миколаївської обласної військової адміністрації.
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7. Про реорганізацію Миколаївського обласного Центру медико-
соціальної експертизи Миколаївської обласної ради шляхом приєднання до 
Комунального некомерційного підприємства «Миколаївська обласна клінічна 
лікарня» Миколаївської обласної ради. 

 
 Доповідач: Ткаченко Ірина Станіславівна - в.о. начальника управління 

охорони здоров’я Миколаївської обласної військової 
адміністрації.

8. Про план роботи Миколаївської  обласної ради восьмого скликання на 
2025 рік.      

 
            
Доповідач:  

Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами 
Миколаївської обласної ради.

 

9. Про план роботи Миколаївської  обласної ради з регуляторної 
діяльності на 2025 рік. 

  
Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами  

Миколаївської обласної ради.
 

 
 
 

СЛУХАЛИ: 1. Про припинення права користування частиною мисливських 
угідь    ДСГП «Ліси України» (філія «Баштанське лісове господарство»). 
 
          Доповідач: Ткач Олег Миколайович – начальник управління Південного 

міжрегіонального управління лісового та мисливського 
господарства (м. Миколаїв).   

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Мартиченко В.В. Щербина І.О. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: «За» - 4 Ряжських А.А., Молдованов О.В., 

Мартиченко В.В. Савченко І.М.,   
«Проти»- 0 
«Утримався» -0 
«Не голосував» - 0

ВИРІШИЛИ: (висновки № 1 додаються).
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СЛУХАЛИ: 2. Про оголошення територій і об’єктів природно-заповідного 
фонду місцевого значення – ландшафтного і ботанічного заказників та 
ботанічної пам’ятки природи. 

          Доповідач:   Єфименко Олександра Валеріївна – начальник  
    управління екології і природних ресурсів обласної 
    військової адміністрації. 
У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Молдованов О.В., Савченко І.М. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: «За» - 4 Ряжських А.А., Молдованов О.В., 

Мартиченко В.В. Савченко І.М.,   
«Проти»- 0 
«Утримався» -0 
«Не голосував» - 0

ВИРІШИЛИ: (висновки  № 2 додаються).
 
СЛУХАЛИ:        3. Про перспективи  використання обласного  фонду 
охорони навколишнього природного середовища в 2025 році.           

Доповідач:   Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління        
екології і природних ресурсів обласної військової 
адміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Молдованов О.В., Савченко І.М. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: «За» - 5 Ряжських А.А., Молдованов О.В., 

Мартиченко В.В. Савченко І.М.,  Єлінєвський Ю.Ю. 
«Проти»- 0 
«Утримався» -0 
«Не голосував» - 0

ВИРІШИЛИ: (рекомендації  № 1 додаються). 
 
 
СЛУХАЛИ:        4. Про звернення обласної ради до Міндовкілля стосовно 
зміни меж та категорії заповідного урочища місцевого значення «Андріївське».          
 
Доповідач:  Грицай Олександр Анатолійович – директор філії «Південний 

лісовий офіс» ДСГП «Ліси України». 
 
У обговоренні взяли участь:  
Ряжських А.А., Молдованов О.В., Савченко І.М., Єлінєвський Ю.Ю. 
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Проведено голосування.  
Підсумки голосування: «За» - 5 Ряжських А.А., Молдованов О.В., Мартиченко 
В.В. Савченко І.М.,  Єлінєвський Ю.Ю. 
«Проти»- 0 
«Утримався» -0 
«Не голосував» - 0 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації  № 2 додаються). 
 
СЛУХАЛИ:        5. Про усне звернення депутата обласної ради Демченко 
Т.В. щодо несанкціонованого звалища промислових відходів і роботи 
цементних заводів на території села Возсіятське. 

Доповідач:   Ряжських Алла Антонівна – голова постійної комісії обласної 
ради.

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Молдованов О.В., Савченко І.М. 
Єлінєвський Ю.Ю.

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: «За» - 5 Ряжських А.А., Молдованов О.В., 

Мартиченко В.В. Савченко І.М.,  Єлінєвський Ю.Ю. 
«Проти»- 0 
«Утримався» -0 
«Не голосував» - 0

ВИРІШИЛИ: (рекомендації  № 3 додаються). 
 
СЛУХАЛИ: 6. Про затвердження Програми економічного і соціального 
розвитку Миколаївської області на 2025 рік. 
 
          Доповідач: Корольов Олександр Володимирович – директор 

департаменту економічного розвитку та регіональної політики 
Миколаївської обласної військової адміністрації.  

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Мартиченко В.В. Щербина І.О. Єлінєвський 
Ю.Ю. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: «За» - 5 Ряжських А.А., Молдованов О.В., 

Мартиченко В.В. Савченко І.М.,  Єлінєвський Ю.Ю. 
«Проти»- 0 
«Утримався» -0 
«Не голосував» - 0

ВИРІШИЛИ: (висновки  № 3 додаються).
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СЛУХАЛИ: 7. Про реорганізацію Миколаївського обласного Центру медико-
соціальної експертизи Миколаївської обласної ради шляхом приєднання до 
Комунального некомерційного підприємства «Миколаївська обласна клінічна 
лікарня» Миколаївської обласної ради. 
 
          Доповідач: Ткаченко Ірина Станіславівна - в.о. начальника управління 

охорони здоров’я Миколаївської обласної військової 
адміністрації.  

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Мартиченко В.В. Щербина І.О. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: «За» - 5 Ряжських А.А., Молдованов О.В., 

Мартиченко В.В. Савченко І.М.,  Єлінєвський Ю.Ю. 
«Проти»- 0 
«Утримався» -0 
«Не голосував» - 0

ВИРІШИЛИ: (висновки  № 4 додаються).
 
 
СЛУХАЛИ: 8. Про план роботи Миколаївської  обласної ради восьмого 
скликання на 2025 рік.      
 
          Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами  

Миколаївської обласної ради. 
 
У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Щербина І.О.

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: «За» - 5 Ряжських А.А., Молдованов О.В., 

Мартиченко В.В. Савченко І.М.,  Єлінєвський Ю.Ю. 
«Проти»- 0 
«Утримався» -0 
«Не голосував» - 0

ВИРІШИЛИ: (висновки  № 5 додаються).
 
СЛУХАЛИ: 9. Про план роботи Миколаївської  обласної ради з регуляторної 
діяльності на 2025 рік. 
 
          Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами  

Миколаївської обласної ради. 
 
У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А.
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Проведено голосування. 
Підсумки голосування: «За» - 5 Ряжських А.А., Молдованов О.В., 

Мартиченко В.В. Савченко І.М.,  Єлінєвський Ю.Ю. 
«Проти»- 0  
«Утримався» -0 
«Не голосував» - 0

ВИРІШИЛИ: (висновки  № 6 додаються).
 
 
 
 
 
 
 
 

Голова постійної 
комісії обласної ради 
 
  

 
                                 Алла РЯЖСЬКИХ 

 
 



  
 
 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 13 грудня  2024 року Миколаїв № 1 

 
 
Про перспективи  використання  
обласного  фонду охорони  
навколишнього природного  
середовища в 2025 році 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію голови постійної комісії обласної 
ради Ряжських Алли враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна 
комісія обласної ради 

 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Звернутися до обласної військової адміністрації щодо надання 
інформації про витрати  обласного  фонду охорони навколишнього природного  
середовища передбачені у 2025 році на  утилізацію заборонених до використання 
хімічних засобів захисту рослин. 

2. Державній екологічній інспекції Південно-Західного округу 
(Миколаївська та Одеська області) надати інформацію постійній комісії обласної 
ради: 

про стан поводження з непридатними до використання та забороненими до 
застосування хімічними засобами захисту рослин (пестицидами та 
агрохімікатами) на території Миколаївської області; 

про заходи впливу проведенні протягом 2024 року з приводу 
несанкціонованих сміттєзвалищ на території Миколаївської області (кількість 
притягнутих до адміністративної відповідальності осіб в частині поводження з 
відходами, кількість виявлених сміттєзвалищ, кількість ліквідованих, кількість 
направлених листів, вимог, приписів, тощо). 

2.    Міським, селищним, сільським головам проінформувати постійну 
комісію обласної ради стосовно наявності на території громад залишків хімічних 
засобів захисту рослин в строк до 10 січня 2025 року. 

  
Голова постійної 
комісії обласної ради                                       Алла РЯЖСЬКИХ 

 



  
 
 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 13 грудня  2024 року Миколаїв № 2 

 
 
 
Про звернення обласної ради  
до Міндовкілля стосовно зміни  
меж та категорії заповідного  
урочища місцевого  
значення «Андріївське» 
 
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора філії «Південний 
лісовий офіс» ДСГП «Ліси України»  Грицая Олександра враховуючи пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 

Внести звернення до Міндовкілля стосовно зміни меж та категорії 
заповідного  урочища місцевого значення «Андріївське» на розгляд двадцять 
шостої позачергової сесії обласної ради. 

 
 
  

Голова постійної 
комісії обласної ради                                       Алла РЯЖСЬКИХ 

 



  
 
 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 13 грудня  2024 року Миколаїв № 3 

 
 
 
Про усне звернення депутата  
обласної ради Демченко Т.В.  
щодо несанкціонованого звалища  
промислових відходів і роботи  
цементних заводів на  
території села Возсіятське 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію голови постійної комісії обласної 
ради Ряжських Алли враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна 
комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 

Рекомендувати Єланецькій селищній раді ініціювати звернення мешканців 
громади до Державної екологічної служби України, Держспоживслужби 
стосовно проведення позапланової перевірки порушень природоохоронного 
законодавства в частині несанкціонованих звалищ промислових відходів та 
розміщення цементних заводів на території села Возсіятське. 

 
  

Голова постійної 
комісії обласної ради                                       Алла РЯЖСЬКИХ 
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